



# Norsk Berner Sennenhundklubb

## Referat fra Styremøte nr. 5 –2023

**Tid:** torsdag 31. august 2023  
**Sted:** Teams  
**Tilstede:** Frode Holland, Dagfrid Hokstad, Unni Edvardsen, Hans-Reidar Berge, Jon Jerre, Alf Gunnar Sandvik, Turid Wettre, Liv-Marit Wigum Aas, Solveig Aarbogh  
**Forfall:**  
**Referent:** Solveig Aarbogh

### Saksliste:

1. Mail fra HAK
  - a. Oversikt over egne inntekter og utgifter
  - b. Fiktive stamtavler og valpeformidling – forslag om nye retningslinjer.
  - c. IWG – dommerdeltakelse og innlemming i budsjet
  - d. Fysisk møte
2. Økonomi – status nytt regnskapsprogram
3. Oppdretterseminar
4. SU
5. Innkomne mailer v/ Frode
6. Evt

#	Sak	Ansvar
5/23	<p><b>Økonomi:</b></p> <p><b>Status nytt regnskapsprogram Visma:</b> <b>Det er mulig å ta ut regnskapsrapporter. Ved overgang til nytt system, måtte alt overføres manuelt.</b></p> <p><b>Programmet er enkelt, og Visma er imøtekommende på support.</b></p> <p>Sluttregning utstilling på Maura fra NKK, utgjør en inntekt på ca 500 000 kroner. Utgifter er ikke helt slutført enda. Ble noen utgifter ekstra pga dommerutfordringer ifm reise. Kommer tilbake til dette på neste styremøte.</p>	Liv Marit Wigum Aas / Unni Edvardsen
11/23	<p><b>HAK med spørsmål til styret:</b></p> <p>- <b>Ønske om egen oversikt over egne inntekter og utgifter (sunnhetsfondet, SH-tester mm.) Dette medfører at de ikke kan følge med på hvem som har betalt / fått utbetalt stønader.</b> <b>Det er mulig at HAK får tilgang til konto slik at de kan holde oversikt over utgifter og inntekter. Kasserer regulerer tidligere bevegelser og gir en person i HAK bemyndigelse til lesetilgang.</b></p>	



# Norsk Berner Sennenhundklubb

	<p>Liv Marit Aas gis tilgang i DnB til å bestille ulike tjenester.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- <b>Fiktive stamtavler og valpeformidling – forslag om nye retningslinjer.</b> Styret ønsker at dette utsettes til etter oppdretterseminaret i 30. september. Styret tar kontakt med HAK etter dette for videre drøfting.</li><li>- <b>IWG – dommerdeltakelse og innlemming i budsjett.</b> Spørsmål om Maia Heinillä og Elin Normannseth er sendt til konferansen. Det er ikke gjort, og styret har heller ikke fått noen henvendelse på dette tidligere. For ettertiden bør dette legges inn budsjett.</li><li>- <b>Fysisk møte i 2023 legges i forkant av Oppdretterkonferanse. Dette bestemmer HAK selv.</b></li><li>- <b>Kan NBSK betale for at HAK kan få dekket Adobe DC.</b> Dette i forbindelse med fiktive stamtavler. Utgjør ca 1800 kr pr år. Styret er positiv til dette. For ettertiden bør dette legges inn i forslag til budsjett, hvis HAK mener dette er fornuftig, etter en kost/nytte vurdering</li></ul>	
3/23	<b>Oppdretterseminar</b> Dette blir et hybrid møte. Informasjon om dette legges ut på FB-sider. Solveig sender bekreftelse til alle som melder seg på.	Jon Jerre / Solveig Aarbogh
12/23	<b>Minnefond</b> Hans Reidar legger frem utkast til neste styremøte	
2/23	<b>SU – Forslag til saker:</b> <ul style="list-style-type: none"><li>- Nytt fra avdelinger og komiteer</li><li>- Ny forskrift om Avl og oppdrett – info og gjennomgang</li><li>- Fra Oppdretterseminaret</li><li>- Minnefond</li><li>- IWG – tilbakemeldinger</li><li>- Nettsider / sosiale medier - repetisjon</li><li>- Foredrag: Unghunden. Forespørre Maren Teien Røvik</li><li>- Foredrag: Massasje og kiropraktikk. Forespørre Berit Gulbrandsen</li></ul>	Solveig Aarbogh Frode Holland
15/23	<b>Mail fra Bente Risto Holmen:</b> Det har vært en del uklarheter når det gjelder klubbcertet i championklassen - i fjor ble det sagt at det skulle gå videre i hele	



# Norsk Berner Sennenhundklubb

	<p>klassen - i år blir det sagt av det bare skal gå videre til nummer 2 i klassen m/ck - hva er riktig? Det blir feil når det blir gjort på forskjellige måter og dette er greit å ha klart når vi skal ha de neste rasespesialene fremover.</p> <p>NBSK Styret mener vi bør ligge likt med NKK for resten av 2023. Da kan certet gå videre til nr 2 dersom nr 1 har det fra før. Hvis ikke stopper det der.</p> <p>Fra neste sesong må dette diskuteres og retninglinjer må legges slik at det gjøres likt på alle utstillinger. UK bes komme med en klar anbefaling til styret.</p>	
13/23	<p><b>Turkomiteen v/ Jan Roar Sekkelsten:</b></p> <p>Turkomiteen bak sommerens topptur har sjekket interessen for en deltaker-rosett. De aller fleste som ble med til toppen av Galdhøpiggen vil gjerne kjøpe en slik. Jeg har derfor tatt kontakt med Flaggfabrikken i Larvik som leverer rosetter til oss ellers. For kr 100 + porto vil dette gå i pluss for oss.</p> <p>Spørsmålet er om vi har grønt lys for å bruke NBSKs logo på samme måte som på premier i LP og RL, og rosetten for kløvmerket i gull.</p> <p>Styret godkjenner bruk av NBSKs logo på rosetter til BKs fellesturer.</p>	
mail	<p>Melding fra valpekjøper om useriøs oppdretter. Dette er uheldig at skjer. Styret anbefaler kjøper å henvende seg for juridisk bistand i NKK.</p>	
	<p>Info: Domsutvalget i NKK har trukket seg.</p>	
<b>Evt</b>	<p>Hans-Reidar Berge: NKK planlegger utstilling i pinsen 2024. Det betyr i såfall at Pinsetreffet må utgå. Styret beslutter at det settes ned ei gruppe som utformer et skriv til NKK for å hindre dette. Det er om lag 50 klubber som har rasespesial denne helgen.</p>	<p>Hans Reidar Berge Dagfrid Hokstad Bjørge W Andreassen Frode Holland Anette Søyhagen</p>
<b>Info</b>	<p>Kløvmerkeprøve i avd Innlandet 16. september.</p>	
<b>14/24</b>	<p><b>Dommerkonferanse:</b> Dommerkompendium:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Tekst og bilder skal være klart til ultimo oktober</li><li>- Ønsker bilder av hunder i utstillingsoppstilling – ikke bare championer</li><li>- Bilde av hode og front (tegninger)</li><li>- Eksempler på entropium / ektropien</li></ul>	<p>Dagfrid Hokstad / Jon Jerre (bilder)</p>